
Протокол
№ 48

Днес 16.12.2010 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана.

В работата на заседанието взеха участие 32 общински съветници. От заседанието отсъстваха
следните Общински съветници:

г-н Златко Тодоров
В заседанието взеха участие и: 
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана
г-н Любомир Стефанов – Дир.Дирекция “ФСД” при Община Монтана
г-жа Миленка Маркова – Началник отдел  “Счетоводство” при Община Монтана
г-жа  Силвия Първанова – Началник отдел “Бюджет” при Община Монтана
г-н Илия Левков – Председател на УС на ИКЕМ
г-н Жори Алексиев – Член на УС на ИКЕМ
г-н Пламен Цветанов – Член на УС на ИКЕМ
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС –

Монтана и г-н Диман Георгиев – Зам.Председател на ОбС – Монтана. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Моля за внимание. У-ми дами и г-да общински съветници, у-ми 
г-н Кмете, у-ми присъстващи в залата, гости, журналисти и други, които са взели съответното 
разрешение, от общо 33-ма общински съветници присъстват 28, имаме необходимия кворум и можем 
да започнем работа. Откривам 48-та сесия на ОбС – Монтана. Преди започване обсъждането по 
Дневния ред и докладните записки включени в него, искам да поздравя Кмета на Община Монтана г-
н Златко Живков с удостояването му със сребърно отличие на синдиката на българските учители с 
неговия специален медал. Това е за трети пореден път отличаването му, като Кмет - социален 
партньор в образованието. Предварително Дневния ред Ви е раздаден и сте го получили по 
съответния електронен адрес на всеки един от общинските съветници. По Дневния ред има ли 
някакви съображения? Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, у-ми 
гости, надявам се днес да е последната сесия за 2010 год. искам да кажа, че с тази сесия се надявам, че 
изпращаме една трудна, но успешна година за Монтана и аз мога да направя това сравнение за 12-ти 
път. При една добра и стегната организация почти без много и съществени отклонения от дневния 
ред на темите, които са задали гражданите на Монтана и които са минали с решения на ОбС. Така че 
благодаря на всички и се надявам наистина всичко да бъде нормално за приключването на годината, 
така както снежната пелена навън, която не крия, че предизвиква в мен противоречиви впечатления 
по обясними причини. От проекта за Дневен ред, който имате и от комисиите, които сте погледнали и 
разгледали се радвам и Ви благодаря, затова че сте ги подкрепили. Вие знаете, че сте гледали 
допълнително три докладни, които са подкрепени съответно от комисиите и по Бюджет и финанси и 
от останалите комисии, това е информацията, която имам, затова г-н Председател, такъв е правилника 
по принцип моля като поредни докладни, тъй като докладните в първоначалния вариант бяха 
сравнително малко – осем, за първи път от доста време. Допълнително Докладна записка, относно 
продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ земеделска земя, за Д-р Йосифово, 
това е гледано, подкрепено е и е минало през Вашето внимание. Допълнително Докладна записка, 
относно ползване на временен безлихвен заем от извънбюджетната сметка на общината и третата, 
която е обичайна от десетилетия относно вътрешно разместване в бюджета на Община Монтана за 
2010 г. по функции, дейности и параграфи. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Има ли други становища, мнения, 
противни становища по направеното предложение? Не виждам. Преминаваме към гласуване на 
предложението за включването в Дневния ред, като т.9, т.10 и т.11 току що направеното предложение 
по докладните записки от Кмета на Община Монтана. Моля онези от Вас, които са „за” включването 
на тези точки в днешния Дневен ред, да гласува 

„За” – 30, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
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Приема се
Моля онези от Вас, които са „за” този Дневен ред на днешната сесия да гласува 
„За” – 30, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се

ДНЕВЕН РЕД:
1. 08-01-200/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно Молба от Маргарита Александрова Маркова за опрощаване на задължение за осигурителни 
вноски и такси за търговска площ.

2. 08-01-201/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд в землищата на Община Монтана.

3. 08-01-202/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно отземляване на безимотни и малоимотни граждани.

4. 08-01-203/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно актуализиране на ползването и поддържането на мерите и пасищата от общинския поземлен 
фонд в землищата на община Монтана.

5. 08-01-204/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по реда на отменената ал.4 
на чл.120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска собственост.

6. 08-01-205/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на прокарване и сервитут на оптична кабелна мрежа за телевизия и 
интернет през имоти общинска собственост в гр.Монтана.

7. 08-01-206/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване на публично – частно партньорство със Сдружение с нестопанска цел 
“Индустриален клъстер ЕЛЕКТРОМОБИЛИ”.

8. 08-01-207/08.12.2010 г. Докладна записка от Иво Цветанов Иванов – Председател на ПК по 
Местно самоуправление, регионална политика и международно сътрудничество при Общински съвет 
– Монтана, относно избиране на заместник представител на ОбС - Монтана в Областен съвет за 
развитие на Област Монтана.

9. 08-01-208/09.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ земеделска земя.

10. 08-01-209/09.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно ползване на временен безлихвен заем от извънбюджетната сметка на общината.      

11. 08-01-210/09.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно вътрешно разместване в бюджета на Община Монтана за 2010г. по функции, дейности и 
параграфи.

12. Питания.

Преминаваме към Дневния ред. Искам да кажа, че по всички от предложените за обсъждане 
днес точки по Дневния ред, има положителни становища на комисиите, на които бяха разпределени 
за дебати, обсъждания.

ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-200/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно молба от Маргарита Александрова Маркова за опрощаване на 
задължение за осигурителни вноски и такси за търговска площ.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: По т.1 от Дневния ред, относно Докладна записка по молба от 
Маргарита Александрова Маркова за опрощаване на задължение за осигурителни вноски и такси за 
търговска площ. Вносителите? Това наше становище след, като бъде прието ще бъде предоставено на 
президентството за преценка по молбата на Маргарита Маркова. От залата? Няма. Това решение се 
приема с обикновено гласуване, моля онези от Вас, които са „за” предложението за решение, т.с. да 
не се опрощават тези вземания да гласува

„За” – 24, 
„Против” – 0, 
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„Въздържали се” – 3
Приема се

Решение
№ 557

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА във връзка с т.2 на преписка № 94-00-
1457/08.09.2010 г. на Администрацията на Президента

Общински съвет - Монтана
Реши:

Изразява мнение да не се опрости задължението на Маргарита Александрова 
Маркова.

ТОЧКА ВТОРА: 08-01-201/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд в землищата на 
Община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Т.2 от днешния Дневен ред със сигнатура 201 се отнася по 
предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд в землищата на Община Монтана във връзка с 
предложението на Общинската служба по земеделие и гори във връзка с установяване на земи в 
реални граници на бивши собственици. По Докладната записка, вносителите? Няма. От залата? Не 
виждам. 

Преминаваме към поименно гласуване на този проект за решение. В режим на поименно 
гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров ---- Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 558

На основание §27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Предоставя на наследниците на Атанас Рангелов Миленков в землището на гр. 
Монтана: 



Продължение от Протокол №48/16.12.2010 г.    

4

- имот с идентификатор 48489.25.739 и проектна площ 1 350 кв. м., начин на трайно 
ползване пасище в местността „Долна Жеравица“, ІІ-ра категория, скица-проект 
№7444/05.11.2010 г., 

- имот с идентификатор 48489.25.738 и проектна площ 1 350 кв. м., пасище в 
местността „Долна Жеравица“, ІІ-ра категория, скица-проект №7444/05.11.2010 г.,

- имот с идентификатор 48489.25.737 и проектна площ 4 504 кв. м., пасище в 
местността „Долна Жеравица“, ІІ-ра категория, скица-проект №7444/05.11.2010 г.,

- имот с идентификатор 48489.25.571 и площ 2 833 кв. м., лозе в местността 
„Гаврилица“, VІ-та категория, скица №7445/05.11.2010 г., във връзка със заявление вх. 
№25165/1992 г. и решение №25РГ/16.07.1999 г. на Общинската служба по земеделие -
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

2. Предоставя на наследниците на Трифон Първанов Живков в землището на гр. 
Монтана:

- имот с идентификатор 48489.25.734 и проектна площ 1 194 кв. м., пасище в 
местността „Долна Жеравица“, ІІ-ра категория, скица-проект №6979/19.10.2010 г.

- имот с идентификатор 48489.25.731 и проектна площ 8 311 кв. м., пасище в 
местността „Долна Жеравица“, ІІ-ра категория, скица-проект №6979/19.10.2010 г.

- имот с идентификатор 48489.26.610 и площ 395 кв. м., ливада в местността 
„Пеличкови орници“, VІ-та категория, скица №6975/19.10.2010 г., във връзка със заявление 
вх. №25387/1992 г. и решение №25РГ/29.03.2007 г. на Общинската служба по земеделие -
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.  

3. Предоставя на наследниците на Драгомир Григоров Колов в землището на гр. 
Монтана, имот с идентификатор 48489.20.623 и проектна площ 7 178 кв. м., пасище, в 
местността „Сенчин дол“, ІV-та категория, скица-проект №5433/13.08.2010 г., във връзка със 
заявление вх. №24195/1992 г. и решение №24РГ от 07.07.2010 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници.

4. Предоставя на наследниците на Мито Атанасов Митов в землището на гр. Монтана, 
имот с идентификатор 48489.25.733 и проектна площ 2 491 кв. м., пасище в местността 
„Долна Жеравица“, ІІ-ра категория, скица-проект №7163/26.10.2010 г., във връзка със 
заявление вх. №25094/1992 г. и решение №25РГ/20.04.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

5. Предоставя на наследниците на Дзана Стоянова Арсова в землището на гр. 
Монтана, имот с идентификатор 48489.25.732 и проектна площ 2 230 кв. м., пасище в 
местността „Долна Жеравица“, ІІ-ра категория, скица-проект №7162/26.10.2010 г., във връзка 
със заявление вх. №23098/1992 г. и решение №23РГ/02.07.2003 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници.

6. Предоставя на наследниците на Мария Първанова Генова в землището на с. 
Смоляновци, община Монтана:

- имот с №080167 и площ 1.000 дка, лозе, в местността „Плужницата“, VІ-та 
категория, скица-проект №Ф02556/01.11.2010 г.

- имот с №042152 и площ 2.500 дка, пасище, мера, в местността „Баира“, V-та 
категория, скица-проект №Ф02557/01.11.2010 г.

- имот с №095090 и площ 1.683 дка, лозе, в местността „Грамадите“, VІ-та категория, 
скица-проект №Ф02558/01.11.2010 г., във връзка със заявление вх. №18008/1991 г. и решение 
№18РГ/23.08.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на 
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правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални 
граници.

7. Предоставя на наследниците на Камен Тодоров Каменов в землището на с. Долна 
Вереница, община Монтана, имот с №410006 и площ 10.524 дка, пасище с храсти, в 
местността „Падината/Конички дол“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02089/03.11.2010 г., 
във връзка със заявление вх. №11407/1992 г. и решение №11/1/12.05.1998 г. на Общинската 
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на 
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници.

8. Предоставя на Кирил Каменов Мойсеев в землището на с. Долна Вереница, община 
Монтана:

- имот с №329033 и площ 1.591 дка, пасище, мера, в местността „Под Бърдо“, VІ-та 
категория, скица-проект №Ф02083/01.11.2010 г.

- имот с №329034 и площ 4.452 дка, пасище, мера, в местността „Под Бърдо“, VІ-та 
категория, скица-проект №Ф02084/01.11.2010 г.

- имот с №329035 и площ 3.240 дка, пасище, мера, в местността „Под Бърдо“, VІ-та 
категория, скица-проект №Ф02085/01.11.2010 г.

- имот с №236031 и площ 3.179 дка, лозе, в местността „Лозята“, V-та категория, 
скица-проект №Ф02086/01.11.2010 г.

- имот с №236032 и площ 2.240 дка, лозе, в местността „Лозята“, V-та категория, 
скица №Ф02087/01.11.2010 г., във връзка със заявление вх. №11577/1992 г. и решение 
№11/1/12.05.1998 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото 
на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални 
граници.

9. Предоставя на наследниците на Димитър Апостолов Христов в землището на с. 
Благово, община Монтана, имот с №022016 и площ 0.721 дка, пасище, мера, в местността 
„Под село“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01446/01.11.2010 г., във връзка със заявление 
вх. №4238/1992 г. и решение №4РГ/05.10.1998 г. на Общинската служба по земеделие –
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

10.  Предоставя на наследниците на Манчо Генов Илиев в землището на с. Благово, 
община Монтана:

- имот с №067142 и площ 7.307 дка, нива в местността „Ливагето“, ІV-та категория, 
скица №Ф01447/16.11.2010 г. 

- имот с №067133 и площ 1.899 дка, нива в местността „Ливагето“, ІІІ-та категория, 
скица №Ф01448/16.11.2010 г., във връзка със заявление вх. №4505/1992 г. и протокол 
№4К/07.06.2010 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване и 
определяне за възстановяване правото на  собственост върху земеделски земи с план за 
земеразделяне.

11.  Предоставя на наследниците на Кирил Софиянов Вълев в землището на с. Долно 
Белотинци, община Монтана, имот с №800689 и площ 6.089 дка, нива в местността 
„Пъстрина“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02922/15.11.2010 г., във връзка със заявление 
вх. №1210/1992 г. и решение №1РГ/12.08.1996 г. на Общинската служба по земеделие -
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници №1РГ от 12.08.1996 г.

12. Предоставя на наследниците на Костадин Каменов Стойков в землището на с. 
Долно Белотинци, община Монтана, имот с №925243 и площ 1.778 дка, нива в местността 
„Полцето“, ІV-та категория, скица- проект №Ф02919/05.11.2010 г., във връзка със заявление 
вх. №1107/1992 г. и решение №1РГ от 28.09.1998 г. на Общинската служба по земеделие -
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.
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ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-202/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно отземляване на безимотни и малоимотни граждани.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от днешния Дневен ред Докладна записка 
от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно отземляване на безимотни и малоимотни 
граждани. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Това решение е прието с поименно гласуване 
реда на приемането се отнася и по реда на вземане решение за отземляване.

В режим на поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов ----
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров ---- Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 559

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 30, ал. 1, във връзка с чл. 26, т. 4 от Наредбата за оземляване на 

безимотни и малоимотни граждани
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Дава съгласие Общинска служба по земеделие - Монтана да отземли Бисер Илиев 

Гаврилов от с. Доктор Йосифово, община Монтана с имот №143044, част от имот №143023, с 
площ 10 (десет) дка в землището на с. Доктор Йосифово, община Монтана.

2. Земята да бъде причислена към Общинския поземлен фонд на община Монтана.
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-203/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 
на Община Монтана, относно актуализиране на ползването и поддържането на мерите и 
пасищата от общинския поземлен фонд в землищата на община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от днешния Дневен ред, относно 
актуализиране на ползването и поддържането на мерите и пасищата от общинския поземлен фонд в 
землищата на Община Монтана. Вносителите? Няма. От залата? Станаха доста бурни разисквания по 
времето на обсъждането в комисиите. Заповядай Камелия Александрова, извинявам се Камелия 
Трифонова. Преди сесията с Камелия Александрова коментирахме нейните предавания, затова 
извинявай.
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Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: У-ми г-н Кмете, г-н Председател, г-да и дами съветници, 
аз имам едно предложение тъй като на 25.03.2010 год. на сесията на която сме приели аналогично 
решение, както и тази докладна, която сега ни се предлага сме изменили т.3 в Решение №444, тъй като 
в момента го нямам пред мен на комисията стана въпрос и помолих администрацията да променят 
предложението в докладната си съобразено с решението, което сме приели на 25 Март. Не виждам да 
е внесена някаква корекция в докладната. Може да приемем това решение, което сме приели на 25 
Март по същия начин, т.с. малко променена т.3 от решението, което ни се предлага сега. Имам едно 
питане, което също поставих на комисията, да не каже г-н Кмета, че на комисиите не сме си задавали 
въпросите по т.14, първата т.14 от годишния план за паша за 2011 година, защото даже и това не е 
променено от предишното ни решение пак си остават две точки №14, по първата т.14 където приехме 
годишни такси за общо ползване на мери и пасища, каква е събраната сума за 2010 година? Помолих 
за такава информация.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има справка, но ти не се яви на втората комисия.
Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: За общо ползване по 1,00 лв. за ДРД и по 1,50 лв. за ЕРД, 

става въпрос за общите пасища, не за индивидуални. Неофициалната ми информация събраната такса 
е нула лева, ако не е така моля да ме коригирате. Защо го казвам. Защото предишния път, когато 
разглеждахме аналогична Докладна записка Март месец тази година предложих тази точка да 
отпадне, поради съображения, че няма как да се събират такива такси, тогава подробно си изказах 
мнението защо. Г-н Кмете ме репликира тогава, че не е хубаво да казвам как нещата няма да станат. 
Понеже, пак казвам по неофициалната ми информация събраната такса е нула лева предлагам отново 
тази точка 14 първата т.14 да отпадне тъкмо няма да се обърква реда. Благодаря.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: По отношение на решението на докладната записка по т.3?
Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: По отношение на решението в докладната записка 

предлагам т.3 да бъде приета така както сме приели решение №444/25.03.2010 г.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Можеш ли да го кажеш?
Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: Не мога да го кажа, защото го нямам в момента пред мен.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да благодаря. Има ли други, които желаят да се изкажат? Не 

виждам. Моля онези от Вас, които са „за” прекратяване на разискванията по т.4 да гласуват „за” 
прекратяване на разискванията

„За” – 31, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се
По предложението на Камелия Трифонова по отношение допълване с изписване решението, 

което приехме на 25 Март по отношение на ползването на пасищата и мерите да бъде допълнено в 
днешното решение. Текста не беше предоставен, формално погледната трябва да бъде прогласувано. 
Аз не го знам, нямам го пред мен.

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: Техническа е корекцията съобразено точно със Заповедта 
на Министъра, която е цитирана в т.3.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Това можеше да бъде направено при обсъжданията на 
комисиите, като уточняване на текста. Вярно, че ти го постави този въпрос, но явно е станало 
разминаване.

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Нашето предишно решение, това ли е което Трифонова казва?
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Нямам представа. Моля онези от Вас, които са „за” 

предложението на Камелия Трифонова да гласува 
„За” – 13, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 18
Не се приема
Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Моля, тъй като мисля, че доста от съветниците не разбраха 

точно нека да повторим, нека си изясним и предлагам прегласуване.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Съгласно нашия Правилник, когато няма писмено предложение 

за промяна в решенията даже не трябва и да го гласуваме, трябва да го отклоним. Така или иначе, 
приключили сме с дебатите, заповядай все пак Аспарухов.

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Имам питане – това, което все пак тя го предлага, ние на 25 
Март сме го приели. Значи ние тогава сме гласували „за”, сега гласуваме „против” едно и също нещо.
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Вече е прогласувано.
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Станоев предлага повторно гласуване. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Добре. Противно становище за повторно гласуване или ли? 

Няма. Прегласуваме решението, като приемаме текста от Март месец тази година. Моля онези от Вас, 
които са „за” това предложение на Камелия Трифонова да гласуват       

„За” – 13, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 11
Не се приема
Преминаваме към поименно гласуване на проекта за решение. Без коментар, знаете 

Правилника какъв е.   
В режим на поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова Против
Ани Стаменова Въздържал се Крум Милетиев Въздържал се
Ант. Александрова Въздържал се Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров Въздържал се Людмил Джурджов Въздържал се
Борис Тачев За Найден Найденов Въздържал се
Валтер Аспарухов Против Нистор Каменов За
Веселин Игнатов Въздържал се Павел Цочев Въздържал се
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев Въздържал се
Златко Тодоров ---- Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров Въздържал се Станислав Станоев Въздържал се
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров Въздържал се
Ивета Станкова Въздържал се

16 / 2 / 13
Не се приема
С не приемането на това решение хората, които съответно са си подали заявките Камелия, 

нека да каже какво става с тях.
Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: Процедура. Г-н Председател, моля прегласуване.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: На поименно гласуване прегласуване? Преминаваме към 

прегласуване на проекта за решение. Моля онези от вас, които ще гласуват проекта за решение, да 
гласуват поименно.

В режим сме на поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова Против
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова Въздържал се Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов Въздържал се
Борис Тачев За Найден Найденов Въздържал се
Валтер Аспарухов Въздържал се Нистор Каменов За
Веселин Игнатов Въздържал се Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев Въздържал се
Златко Тодоров ---- Светлин Николов За



Продължение от Протокол №48/16.12.2010 г.    

9

Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев Против
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова Въздържал се

22 / 2 / 7
Приема се

Решение
№ 560

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 37о и чл. 37п от ЗСПЗЗ и чл. 25, ал. 1 от ЗСПЗЗ 

Общински съвет - Монтана
Реши:

І. Приема приложения годишен план за паша за 2011 г.
ІІ. Приема актуализирания списък за предоставяне на мери и пасища на територията 

на община Монтана за общо и индивидуално ползване за срок до 5 г., съгласно Приложение 1.
ІІІ. Задължава наемателите на пасищата и мерите да ги ползват в съответствие с 

условията за поддържане на земята в добро екологично състояние, одобрени със заповед 
№РД 09 990/23.12.2009 г. на министъра на земеделието и горите, а именно:

1. Да извършват минимум 1 коситба за съответната година - до 15 юли за 
равнинните райони и до 15 август за планинските райони включени в обхвата на 
необлагодетелстваните планински райони.

2.  Да почистват нежеланата храстовидна растителност (къпина, шипка и др.). 
3. Да опазват задължително земеделските площи в близост до гори от 

навлизането на дървесна и храстовидна растителност в тях.
4. Да провеждат борба с агресивни и устойчиви растителни видове (орлова 

папрат, чемерика и др.)
 5. Да не променят начина на трайно ползване на пасищата и мерите и да ги 

ползват по предназначение.
6. При ползване на мерите и пасищата, определени за общо ползване да 

заплащат съответните такси.
ІV. Община Монтана е длъжна:

1. Да предостави мерите и пасищата за ползване на желаещите земеделски 
стопани или техни сдружения, собственици на регистрирани във ветеринарната служба 
селскостопански животни или на лица, които са поели задължение да ги поддържат в добро 
земеделско и екологично състояние.

2. Да поддържа пасищата и мерите за общо ползване в добро земеделско и 
екологично състояние.

3. Да предоставя на земеделските стопани – собственици на животни, 
включени в приложените списъци, заверено от кмета на общината копие на решението за 
определяне на ползването на мерите и пасищата, след представяне на документ за платена 
такса за общо ползване на мерите и пасищата.

4. Да контролира спазването на задълженията на наемателите, ползващи 
общинските мери и пасища.

V. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.

Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Имам право на отрицателен вот.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Правото на отрицателен вот си го изразил с гласуването. 

Заповядай.
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Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Така ли е по Правилник? Мисля, че не греша. Г-да 
председатели, г-н Кмете, г-да съветници, изказвам отрицателния вот и гласувах отрицателно, за да 
мога да се изкажа. Поредния факт и не искам в момента вината да се прехвърля на общинските 
съветници за пореден път и да има изказване и то Председателя ни се изказва, какво ще кажем сега на 
хората. За нас работата наистина не беше свършена преди да дойдем тук в залата. За пореден път ние 
общинските съветници сами си се изложихме, затова че гласуваме един път едно, после нещо друго. 
Да, ако си бяхме свършили работата преди да дойдем на сесията и нещата бяха изяснени в комисиите 
и това нещо беше записано така както Камелия е предложила може би сега тази колизия нямаше да се 
получи. Половината от съветниците не знаеха какво точно се гласува и си зададоха въпросите в 
противоречие с Правилника – какво гласуваме? До като има такива проблеми естествено е, че ще се 
получава и такова гласуване. Това го казвам поредна сесия. Мисля, че и Общинска администрация 
мисля, че и ние говоря като ОбС като организация има какво да поработим, за да не се излагаме по 
този начин. Аз съм убеден, че никои не иска хората да не вземат тази земя, но не и така, както в 
момента се предлагат нещата. Не желая да излизаме виновни общинските съветници за нещо, което 
сме убедени, че трябва да се гласува и просто не са сложни нещата в ред, в които трябва да са 
сложени преди сесията. Благодаря за вниманието.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Станоев. Бояджиев?
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Изказване на положителен вот.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Моля Ви се, прекратени са разискванията. Заповядай г-н Кмете.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Благодаря, че съгласно Правилника мога да се изкажа винаги. Г-н 

Председател, дами и г-да съветници, за да не изпадаме в неловката ситуация почти нямам какво да 
добавя към думите, които каза Станоев използвайки отрицателния вот, за да обясни мотивите, само че 
някак не приемам внушенията, като да не е виновна едната група да е виновна другата. Коя група е 
виновна? Общинската администрация. Защо? Защото тук на комисии пише подкрепя, подкрепя, осем 
пъти, добре не е осем, а четири. Толкова колкото е необходимо. Казвам за пореден път. Хубаво е, че 
не наказахме тези хора, това е дневният ред, който го задават гражданите не ние, не аз или някои от 
останалите. Приемам Трифонова това, което казваш в тази си част, която касае, че сигурно има нещо 
за техническа доработка. Аз питам, защо не го направихте това? Какво друго Станоев да направиш 
освен това, ти казваш, че другите не знаят защо гласуват да го подкрепят, аз мисля, че и тези, които се 
въздържат не знаят защо се въздържат. По същата причина просто, защото има неяснота и са 
изпаднали в подобна ситуация. Аз говоря в тази ситуация специално, не съм против това, което
Трифонова е задала, но аз смятах, че това е изчистено на комисия. Не е проблем това нещо да го 
добавим. Що се касае до по-глобалните обобщения, които касаят приходната част, която ми е много 
любима в тази година на финансови сатъри и удари всякакви и от всякъде, какво сме заложили и 
какво сме събрали от него, имаме време ще говорим, това ни е последната сесия. Ще коментирам 
всички предложения, които сте направили в приходната част, защо са събрани, защо не са събрани, 
къде са грешките, в кого са грешките, защо бюджета след полугодието е надолу със стотин хиляди. Не 
бягам от думите си, в които съм казвал, че мразя да ми обясняват как няма да стане нещо. Да, така е, 
не го харесвам това нещо. Защото тези, които чакат ми звънят десетки пъти на телефона не очакват да 
им обяснявам как няма да стане нещо, а точно обратното, те очакват в тази ситуация очакват да бъде 
завършена годината. Така че по този начин приемам нещата, няма проблем, затова че е поставен 
въпроса. Сега разбирам, че явно има допълнителни грешки, които не са изчистени на комисии. Ще 
направя проверка по тази докладна, защото честно казано не съм подготвен в момента за тези добавки 
и аз допълнително да ги коментирам, за да видя къде е нашата вина на общината и на Общинската 
администрация, която изготвя 99% от докладните. Надявам се Тодорова, да не се окаже, че ние сме 
виновни нещо в тази част. Силно се надявам да се окаже, че не сме виновни и не пречим на 
съветниците да си гледат работата за да не изпадат в подобна ситуация за която Станоев говори и да 
се чудят как да реагират. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете.

ТОЧКА ПЕТА: 08-01-204/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по 
реда на отменената ал.4 на чл.120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска собственост.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от Дневния ред, това е Докладна записка 
относно запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по реда на отменената ал.4 
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на чл.120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска собственост. По тази точка има предложение на ПК по 
Местно самоуправление за допълване на решението с текста, който е пред вас по отношение 
становищата на комисиите. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Гласуваме с явно гласуване 
предложението на комисията по Местно самоуправление, а то е „Общинска администрация да 
подготви актуализация на цените по Тарифата за базисни наемни цени за отдаване под наем на 
общински недвижими имоти”. Моля онези от вас, които са „за” допълването на решението с този 
текст да гласува 

„За” – 31, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се
Преминаваме към поименно гласуване на цялото решение с допълнението

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров ---- Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 561

На основание §17, ал.1 от Преходните разпоредби на Закона да устройството на 
територията и чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация 
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Запазва на основание §17, ал.1 от Преходните разпоредби на Закона за устройството 

на територията по приложения списък – Приложение № 1, одобрен от кмета на община 
Монтана, изградените строежи по реда на отменената ал.4 на чл.120 от ППЗТСУ с временен 
статут, като удължава срока на договорите с наемателите на тези обекти до 31.12.2011 
година.

2. Общинска администрация да подготви актуализация на цените по Тарифата за 
базисни наемни цени за отдаване пад наем на общински недвижими имоти.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.
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ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-205/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно учредяване право на прокарване и сервитут на оптична кабелна 
мрежа за телевизия и интернет през имоти общинска собственост в гр.Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от днешния Дневен ред, а именно  
учредяване право на прокарване и сервитут на оптична кабелна мрежа за телевизия и интернет през 
имоти общинска собственост в гр.Монтана. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме 
към поименно гласуване, като предварително заявиха, че няма да участват в гласуването Иво Гигов и 
Станислав Станоев. Преминаваме към поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов ----
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров ---- Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев Не гласува
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов Не гласува Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

29 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 562

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл.193 от ЗУТ 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Общински съвет гр. Монтана, на основание чл.21, ал. 1, т.8 от  ЗМСМА, във връзка 
с чл. 287 от ЗЕС и чл. 193 от ЗУТ, учредява право на прокарване и сервитут  на оптична 
кабелна мрежа за телевизия и интернет през имоти общинска собственост в гр.Монтана, в
полза на “МОНТ 7 Холдинг” ООД, гр. Монтана, както следва:

№ Общ.имот № АОС № Сервитут
/кв.м./

Обещетен
ие

/лева/

Протокол
№

1 ПИ 48489.6.272 414/2001 47,00 564,00 19/2010

2 ПИ 48489.13.194 1592/2010 17,00 204,00 20/2010

3 ПИ 48489.13.95 1590/2010 22,00 264,00 21/2010
4 ПИ 48489.13.12 1591/2010 40,00 480,00 22/2010
5 ПИ 48489.13.13 1593/2010 10,00 120,00 23/2010
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2. Одобрява оценката от Протоколите на комисията по чл.210 от ЗУТ за полагащото се 
обезщетение за засегнатите площи в полза на община Монтана, посочени в таблицата по т. 1.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА СЕДМА: 08-01-206/03.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно учредяване на публично – частно партньорство със Сдружение с 
нестопанска цел “Индустриален клъстер ЕЛЕКТРОМОБИЛИ”.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.7 от днешния Дневен ред. Докладната 
записка е пред вас. По тази точка присъства и Председателя на Индустриален клъстер 
ЕЛЕКТРОМОБИЛИ г-н Илия Левков. По отношение на тази точка станаха доста дебати в 
присъствието и участието на един от членовете на клъстера г-н Жори Алексиев. В момента присъства 
Председателя на клъстера, който мисля, че няма никои да възрази в рамките на две, три минути да 
направи своето изложение. Ако преди това иска думата Кмета на общината.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, очаквах, че ще има 
интерес по обясними причини към тази точка и че ще бъдат необходими допълнителни уточнения за 
това нещо. Аз лично смятам, че това предложение е интересно освен за Община Монтана това 
публично частно партньорство подобни докладни и подобни дебати имаше само в два областни града 
в България в Ловеч и в Бургас до колкото знам, за София г-н Левков може би ще каже, аз не знам. Аз 
също се надявам съвсем кратичко да обясните пред целия ОбС логиката на подобно взаимодействие, 
както и целите и мотивите при евентуално реализирането на подобен проект. Държех и Ви благодаря, 
че дойдохте днес да представите на целия ОбС, не само на определена група съветници, на кметове 
или на когото и да е друг.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. В залата присъства още един от членовете на 
клъстера.

Г-Н ИЛИЯ ЛЕВКОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, г-да общински съветници и дами 
извинете, благодаря ви за честта да бъда пред вас. Първо искам да поздравя Кмета на Община 
Монтана, затова че тази инициатива нямаше да се случи, ако той не беше инициативен това да се 
случи в кратък срок от време. Второ - да благодаря и на колегата, който успя да направи този контакт. 
Третото, което е на първо място искам да благодаря на вас, затова че имате страхотен град, които има 
невероятно красиви зелени площи, улици асфалтирани и какво липсва на града, липсват 
електромобили. Вие ще ми кажете, това е бъдещето, това е години напред. Не, това е сега, днес, сега 
се поставят тези основи. Нашият клъстер обединява редица индустриални компании, които желаят да 
участват в този процес. Вие сами разбирате, че общините са основният партньор в това 
сътрудничество, тези зелени площи сами разбирате, че когато има един пушещ камион, който събера 
листата там, където се разхождат майки с децата си в детските колички, те не трябва да бъдат 
опушвани. Представете си един елоктромобил, който минава, събира било листата, било тревата, тези 
дейности застрашават здравето на нашите деца. Електромобила е бъдещето и настоящето не само на 
нас, но и на децата ни, част от глобалната политика – да опазим планетата Земя. Тъй като ние сме 
убедени в това, че това трябва да се случи днес и сега и затова протягаме ръка към партньорите, 
първата община, която подписа меморандум с нас това е Община Ловеч. Нещото, което ми направи 
впечатление в Община Ловеч е, че те са невероятно успешни в процеса на взимане на такива 
решения, че да участват в Европейски проекти и се оказа, че 100% от участието им в такива проекти 
са спечелени. Аз искрено се надявам и това, което ми каза г-н Кмета на първата ни среща, че Вие сте 
подобна успешна община с невероятни хора, като екип, какво Ви пречи с тези знания и умения, които 
има Вашия екип заедно с нашите експерти и специалисти и колегите от бизнеса да се реализират 
проекти, т.н. инфраструктурни проекти, които да помогнат да се развие този процес. Какво имам в 
предвид? Ако има електромобили, трябва някои да ги зарежда? Къде ще ги зареди? В къщи, можем да 
ги заредим и пред кметството, можем да ги заредим и пред големите супермаркети, това вече е от 
юрисдикцията на общините. Това са приходи, които ще дойдат в общините, това са приходи, които 
ще спестим на нашите лични бюджети и това ще ни спести доста водородни емисии в атмосферата. 
Нашата задача и нашата цел, може да я видите на нашия сайт. Нашата организация е изключително 
прозрачна и всяко едно нещо, което ние правим, го правим достояние на всички, чрез интернет, чрез 
медии, чрез интервюта, за да няма съмнение относно това, какво сме тръгнали да прави и какво 
искаме да правим. В България има много такива инициативи, но те за съжаление са били еднолични и 
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не са обединявали никого. Тази идея е изключително важна, затова че ние не обединяваме само 
индустрията, но обединяваме и науката. Член на клъстера е Българската академия на науките, 
Русенския университет, техническия университет в Габрово, миналата седмица подписахме с 
Бургаския университет, но ни липсват общините. При положение, че има такава инициативност в
опазване на околната среда в Община Монтана ще бъде „престъпление” това нещо да не се случи, 
като сътрудничество с Вашата организация. Ще завърша с това, че в крайна сметка това е един от 
начините как да запазим околната среда, да опазим природата и да я дадем на нашите деца по-чиста 
от тази, която сме получили и в крайна сметка това да допринесе и за материалното ни 
благосъстояние. В никакъв случай “Индустриален клъстер ЕЛЕКТРОМОБИЛИ” няма да търси пари 
от общините, това трябва да го забравите или ако някои си го е помислил, просто е сбъркал. Ние сме, 
затова да можем заедно да печелим проекти, да създаваме работни места и на първо място да се 
грижим за нашите деца. Благодаря Ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Левков. Ако има някакви въпроси към него, 
моля. Доста от нещата бяха изяснени в комисията материалите, които са предоставени също, а и не 
случайно две от фирмите на територията на Област Монтана „МОНБАТ” и „ДИ ВЕН” ООД Лом са 
членове на клъстера. Заповядай Григоров.

Г-Н СВЕТОЗАР ГРИГОРОВ: Няма ли общината да закупува тези автомобили, за който 
говорите, защото казахте, че не търсите пари от общината. Каква е идеята? По какъв начин общината 
ще участва в това начинание?

Г-Н ИЛИЯ ЛЕВКОВ: Ако общината реши такъв електромобил ние сме готови това нещо да 
се случи на базата на един бюджет. Бюджетът е много лесен и прозрачен, ако сравним един дизелов 
такъв камион с този електромобил разликата в неговите амортизационни отчисления и разходи са 10 
пъти по-големи. Така че ние ще спестим пари на общината, ако тя реши това нещо да го направи, т.с. 
Вие като общински съветници решите, че бихте закупили подобно превозно средство. Дали ще го 
закупите от “Индустриален клъстер ЕЛЕКТРОМОБИЛИ” или от нашите членове това е Ваш избор, 
това не е наш избор, т.с. това не е наше желание да Ви наложим по какъвто и да е начин да Ви 
манипулираме в тази посока. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други въпроси има ли? Няма. Благодаря Ви г-н 
Левков, заповядайте в залата. Има ли някакви други изказвания по отношение предложението за 
партньори на този клъстер? Не виждам. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на 
разискванията да гласува „за” прекратяване

„За” – 29, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се
За приемането на това решение се изисква поименно гласуване поради което обявявам режим 

на поименно гласуване 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова ---- Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров ---- Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
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Ивета Станкова За

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 563

На основание чл. 21, ал.1, т.15 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Дава съгласие Община Монтана да стане партньор на Сдружение с нестопанска цел 
“Индустриален клъстер ЕЛЕКТРОМОБИЛИ”. 

2. Одобрява Рамково споразумение за сътрудничество.
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на решението.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядайте г-н Левков. 
Г-Н ИЛИЯ ЛЕВКОВ: Благодаря Ви г-н Председател, горд съм от Вашето гласуване и искам 

да Ви благодаря и смятайте, че тази част, която Вие гласувахте няма да бъде по никакъв начин 
покварена. Още веднъж Ви благодаря и трябва да Ви кажа, че Вие сте вече първата община, която 
гласува на 100% за нашето предложение, Община Ловеч беше с един „против”. Благодаря Ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря ви за оценката, която дадохте. Считайте, че имате 
насреща си един сериозен партньор като Община Монтана и също и ние поемайки тези ангажименти 
ще отговорим на изискванията. Най-вероятно в началото на следващата година или до края на 
годината можем да подпишем споразумението, но има един седемдневен срок, който подлежи на 
контрол от Областния управител надявам се, че няма да има проблеми, така че вече сме партньори на 
клъстера. Благодаря Ви за участието.      

ТОЧКА ОСМА: 08-01-207/08.12.2010 г. Докладна записка от Иво Цветанов Иванов –
Председател на ПК по Местно самоуправление, регионална политика и международно 
сътрудничество при Общински съвет – Монтана, относно избиране на заместник представител 
на ОбС - Монтана в Областен съвет за развитие на Област Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред, а именно 
т.8. Вносителя Иво Иванов? Няма допълнително, какво да се каже от негова страна. Това е по искане 
на Областния управител тъй като има известни затруднения при организирането на заседанията на 
Областния съвет, когато отсъстват някои от членовете. Има ли от залата някой, който желае да вземе 
отношение? Не виждам. Тъй като нашия представител сме го избрали с поименно гласуване, 
поименно гласуване и за заместника, тъй като той ще бъде пълноценен представител на ОбС –
Монтана в регионалния съвет за развитие 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова ---- Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров ---- Светлин Николов Не гласува
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
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Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 564

На основание чл. 21, ал. 24 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана
Реши:

Избира за заместник представител на ОбС - Монтана в Областен съвет за развитие 
на Област Монтана г-н Светлин Николов Лазаров.

ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-208/09.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ 
земеделска земя.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.9 от Дневния ред, а именно продажба на 
имот – частна общинска собственост, представляващ земеделска земя в с. Д-р Йосифово. Кмета на с. 
Д-р Йосифово беше поканен, но в момента е в болнични, който каза че своето съгласие е изявил със 
заявлението, което е пуснато. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно 
гласуване на този проект за решение 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова ---- Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров ---- Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

29 / 0 / 0
Приема се

Решение

№ 565
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС 
Общински съвет - Монтана
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Реши:
1. Обявява продажбата, чрез публичен търг с явно наддаване, на имот №144023 в 

землището на с.Доктор Йосифово, Община Монтана, местността “Заешко поле” с площ от 
236.425 дка, по пазарни цени.

2. Одобрява пазарната оценка, изготвена от оценител на имоти, за имот №144023, 
землище с.Доктор Йосифово, Община Монтана, м.”Заешко поле” в размер на 64 300 / 
шестдесет и четири хиляди и триста /лв.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-209/09.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно ползване на временен безлихвен заем от извънбюджетната сметка на 
общината.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10 от Дневния ред, а именно ползване на 
временен безлихвен заем от извънбюджетната сметка на общината. Вносителите? Няма. От залата? Не 
виждам. В режим на поименно гласуване 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова ---- Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров ---- Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

29 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 566

На основание чл. 21, ал.1, т.10 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл.24, т.1 от Закона за общинските бюджети 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Възникналият временен недостиг на средства в процеса на изпълнение на 
общинския бюджет през 2011 год. да бъде осигуряван с временен безлихвен заем от 
наличните парични средства по извънбюджетните сметки, открити за обслужване на фонд 
“Приватизация”.

2. Окончателното възстановяване на средствата по извънбюджетните сметки да се 
извърши при необходимост от изплащане на задължения към изпълнители по утвърдените 
поименни списъци от фонд “Приватизация” през 2011 г., но не по-късно от 25.12.2011 г.
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ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-210/09.12.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно вътрешно разместване в бюджета на Община Монтана за 
2010г. по функции, дейности и параграфи.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата т.11 от Дневния ред, във връзка с
вътрешно разместване в бюджета на Община Монтана за 2010 г. по функции, дейности и параграфи 
решение с което упълномощаваме Кмета да извърши тези промени в края на годината. По отношение 
на касовото изпълнение на бюджета за 2010 г. данните ще бъдат към 30 Декември. Вносителите? 
Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване на този проект за решение

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова ---- Камелия Трифонова За
Ани Стаменова Въздържал се Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов Въздържал се
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев Въздържал се
Златко Тодоров ---- Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров Против Станислав Станоев За
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

25 / 1 / 3
Приема се

Решение
№ 567

На основание чл.18 и 22 от Закона за Общинските бюджети, чл.21, ал.1, т.6 и чл.44, ал.1, 
т.5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Упълномощава Кмета на Общината да направи промени по бюджета за 2010г. за 
покриване на преразходите по обективни причини в частта за местни дейности.

2. Упълномощава Кмета на Общината да извърши промени по бюджета за 2010г. в 
частта за делегираните от държавата дейности.

3. Възлага на Кмета на Общината да отрази промените по бюджета на Община 
Монтана за 2010г. по функции, дейности и параграфи.

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: ПИТАНИЯ.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към последна точка от Дневния ред, именно
питания към Кмета на Община Монтана. Стари питания от миналата сесия няма. Нови питания към 
Кмета на Община има ли? Миналия път Камелия Трифонова не можа да си отправи питането, 
трябваше писмено да го отправи така говорихме, всеки има такава възможност. Давам думата на
Камелия Трифонова да отправи своето питане към Кмета на Община Монтана.

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: У-ми г-н Кмете, тъй като миналата сесия приключи по-
бързо Ви зададох не официално един въпрос, тъй като миналия уикенд разбрах, че той все още не е 
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решен, защото сега ще го задам официално. От няколко месеца насам по автобусната линия Монтана 
– Долна Рикса шофьора отказва да изпълнява обедните курсове в 12,00 ч. в събота и в неделя, 
включително и в миналата неделя, за което съм информирана от граждани искащи да пътуват по тази 
линия. Искам да попитам - провежда ли се достатъчен контрол за изпълнението на автобусните 
линии?   

Вторият ми въпрос е, който също имах намерение да го задам миналия път – преди няколко 
месеца Община Монтана внесе проект, който ОбС е подкрепил за подобряване на енергийна 
ефективност в пет, ако не се лъжа детски градини на територията на Монтана. В края на месец 
октомври излезе решението на управляващия орган на програми регионално развитие, с което нашия 
проект е отхвърлен, като мотивите са – не предоставяне на изискуеми документи съгласно условията 
на кандидатстване, строителни проекти мисля, че се изискват и е отхвърлено още на етап 
административна проверка. Въпроса ми е, след това решение на управляващия орган на програмата 
Община Монтана има ли намерение все пак да доведе такива мерки в тези все още не ремонтирани 
пет детски градини на територията на Монтана и ако да, от къде ще се търси финансиране?

Третия ми въпрос е малко за разведряване – по финансови ли причини трябва да провеждаме 
сесиите си на студено или с цел да свършим по-бързо?

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания към Кмета на Община Монтана има ли? Няма. Г-
н Кмете, писмено ще отговорите или сега ще отговорите?

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ако може само на последния да не отговарям писмено. Ще 
отговоря, имам отговорите и на другите два въпроса.

Мисля, че тук в момента сме в работен режим, където предполагам, че има 20ºС няма да къпем 
бебета. Д-р Тони Александрова може да зададе този въпрос, защото е и в друго амплоа и Ангелина 
също, да не къпят внучетата си. Аз мисля, че температурата е нормална. Не за да завърши по-бързо. 
Ще отговоря и на другите два въпроса, единия от тях вече е залегнал в бюджета за следващата 
година, на другия ще отговоря писмено.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания към Кмета на Община Монтана има ли? Няма.  
Закривам 48-та сесия на ОбС – Монтана. 

Заседанието бе закрито в 15,00 часа

Протоколчик:………………….

/Мария Петрова/

Председател ОбС:……………………

/Светлин Николов/


